
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Koguta 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W prasie branżowej pojawiają się informacje o sporach wiążących się z brakiem jednoznacznego zdefi-

niowania, jak wysoko sięga pas drogowy w rozumieniu ustawy o drogach publicznych. Konsekwencją tej 

luki są przypadki nakładania opłat za zajęcie pasa drogowego na właścicieli obiektów budowlanych, obiek-

tów, których niektóre elementy na wysokości wyższych kondygnacji sięgają poza rzut poziomy fundamen-

tów. Administracja drogowa skłonna jest uznawać balkony i reklamy przytwierdzone do ścian budynków za 

obiekty zajmujące pas drogowy. 

Uprzejmie proszę o informację, czy resort planuje zmianę definicji pasa drogowego zawartą w ustawie 

o drogach publicznych tak, by usunąć wątpliwości co do tego, jakie obiekty (do jakiej wysokości nad po-

wierzchnią drogi lub ulicy) mogą być uznane za zajmujące pas drogowy. 

Stanisław Kogut 

 
 


